
From: Ivaylo Nikolov   
Sent: Friday, September 18, 2020 9:52 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Относно промените в наредбата за прием в детски ясли и градини 

 

  На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 

ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията 

на Столична община. 

 

Здравейте, Бих искал да изкажа възмущението си от готвената промяна за отпадане на 1 

точка при кандидатстване на дете от ясла за градина. Най-малкото трябва да се даде 

гратисен период, защото са хиляди родителите в заварено положение, които ще бъдат 

ощетени от отпадането на тази една точка без достатъчно предварително известие. 

 

Детето ми посещава частна ясла поради простата причина,че от три ясли в близост до 

нас нямаше шанс да влезе и двете години. С тази промяна искате сега да го обречете да 

няма шанс и за детска градина, защото без тази 1 точка шанса да влезем в някоя от 

четирите детски градини в близост до дома клони към нулев. Също така не мога да 

разбера защо при положение, че дадено заведение е на 100 метра от вкъщи моето дете 

няма шанс да влезе, но деца от Овча Купел, Лозенец и не знам си къде влизат преди 

него. От къде идва тази невероятна идиотщина? 

 

Единствения критерии по което Вашето предложение е приемливо е да се премахне 

точката за все още неродените набори, защото сегашното Ви желание е чиста форма на 

дискриминация. С тези действия все повече карате младите хора да напускат 

държавата, но тогава искам да попитам кой ще ви плаща заплатите? Ромите? 

Пенсионерите? 

 

Помислете малко изглеждате интелигентен човек. 

Благодаря предварително! 

 

Поздрави, 

Ивайло Николов 
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